
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 26. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 21

Hvor mange pladser vil der være til personer uden en bacheloruddannelse fra DTU på

DTUs kandidatuddannelser fremover i lyset af de seneste års stigende optag på DTUs

bacheloruddannelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sofie Carsten Nielsen (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sofie.Carsten.Nielsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff

formand
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